



# University of Quantum Dynamics Foundation

---

## Courses

Department: Pre-History & Archeology  
Code: Hist-103 (In Both English and German)  
Teacher: Prof. Dr. Hubert Zeitlmair h.c.D  
Cost: €230

**Course Frame Topic: "Lost Atlantis" *Available from end of October 2013***

Course III

The 3<sup>rd</sup> Course will trace:

- 1.0. The original records on stone from the era of Atlantis;
- 1.1. The strange script engraved on stone tablets;
- 1.2. The language of Atlantis a proto-Sanskrit dialect;
- 1.3. Learn to decipher, translate, and read these strange inscriptions on the stone tablets by following the method of the German linguist Kurt Schildmann†, President of the Study society of German Linguists;
- 1.4. Unveil the allegory and the Symbolism that surrounds the Atlantis story.
- 2.0. Homo Sapiens sapiens;
- 2.1. Answers to questions frequently asked on this topic;
- 2.2. The historic meaning of the term "humanity";
- 2.3. The mystery of humanity's past (Revelation);
- 2.4. Man's true origin, who he is on earth and his role in the larger Universe;
- 2.5. Future of humanity (Revelation).

Ultimately the Course will reveal the relevance of Atlantis today.

The Course will attract those with an innate intellectual curiosity and a strong urge to search for the Truth that transcends personal ego!

Prof. Dr. Hubert Zeitlmair h.c.D. <[prof.h.zeitlmair@ugd-edu.eu](mailto:prof.h.zeitlmair@ugd-edu.eu)>



# University of Quantum Dynamics Foundation

---

## Kurs Rahmenthema: "Versunkenes Atlantis"

Kurs 3 beinhaltet folgendes:

- 1.0. Die original Aufzeichnungen in Stein aus der Atlantis Ära;
- 1.1. Die fremdartige Schrift, eingraviert auf Steintafeln;
- 1.0. Die Sprache von Atlantis ein proto-Sanskrit Dialekt;
- 1.3. Das Entziffern, Übersetzen und Lesen dieser seltsamen Inschriften nach der Methode des deutschen Linguisten Kurt Schildmann†, Präsident der Studiengemeinschaft Deutscher Linguisten;
- 1.4. Entschleierung von Allegorien und Symbolik der Atlantis Story.
- 2.0. Der Homo Sapien sapiens;
- 2.1. Unverschleierte Antworten auf alle Fragen...;
- 2.2. Die historische Bedeutung des Begriffs "Humanität";
- 2.3. Die Rätsel der menschlichen Vergangenheit (Revelation);
- 2.4. Der wahre Ursprung des Menschen;
- 2.5. Seine wahre Natur auf der Erde und seine Rolle im Universum;
- 2.6. Die Zukunft der Menschheit (Revelation).

Fazit: Das Kursziel ist die Enthüllung der Relevanz der Gesellschaft von Atlantis in Bezug auf die gegenwärtige Zeit.

Der Kurs wird jene anziehen, die mit einer angeborenen intellektuellen Neugier ausgestattet sind und einem starken Drang verspüren, ohne per-sönliches Ego nach der Wahrheit zu suchen!

Prof. Dr. Hubert Zeitlmair h.c.D. <[prof.h.zeitlmair@uqd-edu.eu](mailto:prof.h.zeitlmair@uqd-edu.eu)>